

Referat af **De 9** møde, den 14. marts 2016

Tilstede: *Claus Hansen BB606; Bent Rasmussen, BB607; Laila Aastrøm, BB608; Leif Andersen og Anette Olsen, PAB8; Hugo Thuge, T13; Jørgen Jeppesen, Rheumpark; Søren Jensen, Lunden
Mette Olsen og Bente Larsen, Netværkskontoret*

Afbud: *Allan Nielsen, T15*

Ad. 1 Godkendelse af dagsorden

Der blev tilføjet et punkt, 4a, vedr. kommunens evaluering af den nuværende helhedsplan for Centret.

Ad. 2 Godkendelse af referat fra d. 8. februar

Referatet blev godkendt.

Ad. 3 Meddelelser og siden sidst runde - herunder status på prækvalifikation

Lunden: Har haft afdelingsmøde, hvor katte- og hundehold blev drøftet. Afdelingens budget for 2016 blev forkastet, derfor afholdes nyt afdelingsmøde i uge 11.

BB608: Afdelingen har sagt ja til ny varmecentral og afdelingsbestyrelsen har været på BL kreds 9-kursus. Husordenen skal drøftes på et ekstraordinært afdelingsmøde.

BB607: Afdelingen har også sagt ja til ny varmecentral, hvilket er et samlet projekt i de fire BB-afdelinger. Der er lagt fliser, hvor der førhen stod en telefonboks ved centerpladsen og en sti er gjort bredere ved lavhusene. Afdelingen deltog også i Mediekursus, Bent deltog som talsmand og medlem af HP4-kommunikationsudvalget.

BB606: Afdelingsbestyrelsen har også været på BL kreds 9-kursus, der bl.a. indeholdt et tema om fundraising.

T13: Afdelingen er ved at forberede afdelingsmødet. Der er et fint overskud på regnskabet på 2 mio. kr. Der arbejdes med et forprojekt vedr. renovering af badeværelser. Man vil forsøge at renovere en halv opgang og prøve det af i praksis.

Solcelleprojektet kommer forhåbentlig i gang inden sommerferien.

Rheumpark: Det synes usikkert, hvad der sker i HP4-regi lige nu.

Afdelingen er i gang med at plante nye træer, hvor en masse træer faldt sammen og knækkede under det tunge vintervejr i november. Det er naturligtvis dyrt, når træerne har en vis størrelse.

Der er også et lille overskud på regnskabet for 2015 i afdelingen. Afdelingen har intet hørt fra kommunen vedr. parkerings-sagen.

PAB8: Der er valgt en ny formand i afdelingen, det blev Anette Olsen. Afdelingen oplever problemer med hundehold og beboere, der smider affald.

Netværkskontoret: Spørgeskemaundersøgelse af beboernes opfattelse af KulturWeekenden er gennemført, besvarelsene er endnu ikke behandlet og analyseret.

Der har været gennemført et Mediekursus, hvor alle organisationsbestyrelser var inviteret samt flere beboerdemokrater.

Adresselisten over De 9-medlemmerne er revideret. Udsendes med referatet.

Regnskabet for Din 2660 Kalender blev delt rundt. Det ser godt ud. Udsendes også med referatet.

Der er planlagt møde med Jens Ansbjerg/ SSP om, hvordan børne- og ungearbejdet skal tilrettelægges, når opsøgende gademedarbejder Zahid Mansoor holder op til sommer.

Der er sendt en forespørgsel til afdelinger med beboerhuse om de vil bidrage til KulturWeekenden ved at lade køkkenpersonalet stå for en madbod på KulturWeekenden. T13 har sagt ja med det forbehold, at det ikke går ud over caféens åbningstid. BB-afdelingerne mangler endnu at vende tilbage. Jeppe lovede at drøfte det med Ole, Gitte og personalet i Rheumhus igen.

Mht. prækvalifikationen, så virker PAB8s organisationsbestyrelse positiv overfor forslaget, men det mangler at blive drøftet i afdelingsbestyrelsen.

Landsbyggefonden har efterspurgt mere talmateriale om Brøndby Strand. Ansøgningen er derfor revideret med flere data om bl.a. børnesager, uddannelsesparathed mm. Indholdet i ansøgning er uændret. Bente vurderer at et samarbejde mellem det fysiske og det boligsociale projekt vil medføre støttekrone. Ansøgningen er sendt til Landsbyggefonden.

Projektleder fra Værestedet Langbjergskolen Peter Jakobsen har været til møde med bestyrelsen i PAB8. Børne- og ungekoordinator Henrik Hansen skal også mødes med afdelingen.

Ad. 4 Valg af repræsentanter til netværk med politi og SSP

Man enedes om at vælge en repræsentant pr. boligselskab.

Rheumpark:	Ole med Jeppe som suppleant
PAB8:	Leif Andersen
BB:	Bent eller Michael
Lunden:	Brian med Søren som suppleant
Tranemosegaard:	Hugo

Ad 4a Involvering i evaluering af helhedsplan for Brøndby Strand Centrum

Det blev vedtaget, at Bente skulle tage kontakt til kommunen og høre hvem der er målgruppen for mødet om evalueringen af helhedsplanen for Brøndby Strand Centrum, og gøre opmærksom på, at boligafdelingerne har interesse i Centret.

Ad. 5 Diskussion af indhold på den fælles temadag den 21. maj

Det blev foreslået, at temaerne for dagen er:

- KulturWeekendens fremtid
- Indhold i nyt boligsocialt projekt
- Bestyrelsernes og NetværksKontorets roller og forventninger til hinanden under en ny helhedsplan.

Medlemmer skal gå tilbage til deres bestyrelser og høre, om der er andre ideer til temadagen. Indholdet vil blive lagt fast på næste De 9 møde.

Ad. 6 HP4 - punktet

Alle afventer en eventuel ny organisering af projektet. Ønsket er fælles koordinering med frihed til at køre egne projekter i afdelingerne.

Ad. 7 Evt. formidling af punkter fra mødet

Temamøde drøftes med bagland

Bente kontakter kommunen vedr. evaluering af helhedsplanen for Centeret

Ad. 8 Punkter til næste møde

Temamøde

Forberedelse af styregruppemøde

Ad. 9 Eventuelt

Det blev aftalt, at forlænge den nuværende partnerskabsaftale året ud. En tilføjelse om det, kan underskrives på temadagen

Det blev vedtaget, at huslejetal og kvadratmeterpriser skal foreligge til august.

mko/d.12.03.16.